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RG.0012.03.2019  
Protokół Nr 3/19 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
odbytego w dniu 16 października 2019 roku. 

 
 
Porządek posiedzenia:  
I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Przyjęcie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
IV. Rozpatrzenie petycji w sprawie wdrożenia Polityki Zarządzania Konfliktem Interesów. 
V. Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 
VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 
Ad. I.   
Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1330a zakończyła o godz. 1400. 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Julian Geneja, który powitał 
przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu. 
Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad (w chwili otwarcia 
posiedzenia na 3 Członków Komisji obecnych było 3). Lista obecności znajduje się  
w załączeniu do niniejszego protokołu.  
 
Ad. II. 
Przewodniczący Komisji Julian Geneja przedstawił proponowany porządek obrad. 
Porządek obrad został bez uwag przyjęty do realizacji.  
 
Ad. III.  
Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag i odczytywania. 
  
Ad. IV. 
Sekretarz Gminy Ewa Marynowska i insp. ds. rady gminy Piotr Chodur udzielili informacji 
na temat petycji dotyczącej wdrożenia Polityki Zarządzania Konfliktem Interesów. 
W dniu   26.08.2019r.   do Rady Gminy  wpłynęła petycja radcy prawnego Konrada 
Cezarego Łakomego w sprawie wprowadzenia w życie  Polityki Zarządzania Konfliktem 
Interesów, zgodnie z zaleceniami Centralnego Biura Antykorupcyjnego, zawartymi w 
dokumencie pt. „Korupcja Polityczna. Wskazówki dla przedstawicieli organów władzy 
wybieranych w wyborach powszechnych”. 
Wnoszący zawnioskował również o wyznaczenie w Urzędzie Gminy w Radomyślu nad 
Sanem osoby odpowiedzialnej za egzekwowanie tej polityki, wprowadzenie mechanizmu 
kontroli  naruszeń oraz ustanowienie konsekwencji za jej nieprzestrzeganie. 

Po dokonanej analizie i ocenie zasadności wniesionej petycji Komisja Skarg, 
Wniosków i Petycji stwierdziła: 

Zapisy ustawy o samorządzie gminnym zawierają, począwszy od roty ślubowania, 
rozbudowany katalog przepisów antykorupcyjnych. Określają obowiązki radnego również 
w wymiarze etyczno – moralnym. Za wyniki swoich działań, wynikających z wykonywania 
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mandatu, radny ponosi odpowiedzialność polityczną. Radni, reprezentujący wspólnotę 
samorządową na zasadzie wolnego mandatu, mogą wyznawać i prezentować własny 
wzorzec etyczny i hierarchię wartości, o ile nie kłoci się to z obwiązującym porządkiem 
prawnym. W przypadku popełnienia przez radnego czynu zabronionego sankcje określa 
kodeks karny. Rada, bez wyraźnego upoważnienia ustawowego, nie może stosować wobec 
poszczególnych radnych środków dyscyplinujących.  

Ponadto Komisja zwróciła uwagę na fakt podjęcia przez  Radę Gminy w 2011r. 
uchwały dotyczącej przyjęcia kodeksu etycznego radnego zawierającego zbiór 
deklarowanych przez radnych wartości, standardów i zasad zachowania związanych z 
pełnieniem funkcji radnego. 

W związku z powyższym Komisja nie znajduje uzasadnienia do wprowadzenia 
dodatkowych regulacji prawnych dotyczących zarządzania konfliktem interesów i 
proponuje nie uwzględnić petycji w w/w sprawie. 

Komisja proponuje radnym Rady Gminy zapoznanie się z zaleceniami Centralnego 
Biura Antykorupcyjnego, zawartymi w dokumencie „Korupcja Polityczna. Wskazówki dla 
przedstawicieli organów władzy wybieranych w wyborach powszechnych”. 

W głosowaniu za nieuwzględnieniem wniesionej petycji głosowało 3 radnych – 
jednogłośnie. W/w stanowisko stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 

Ad. V.  

Radna Lucyna Jurkiewicz wystąpiła z wnioskiem o ponowne wystosowanie pisma do 

Telekomunikacji  w sprawie zajęcia się problematyczną sprawą nisko zwisających linii 

telefonicznych na słupach usytuowanych wzdłuż drogi wojewódzkiej na odcinku od mostu 

w Dąbrówce Pn. do Czekaja Pniowskiego utrudniających prace na polach uprawnych. 

Radna Lucyna Jurkiewicz, na prośbę mieszkańców Czekaja Pniowskiego, zwróciła się o 

rozpatrzenie możliwości i podjęcie starań o wykonanie wysepki (zatoczki autobusowej) 

obok przystanku  znajdującym się przy zjeździe z drogi wojewódzkiej do Czekaja Pn. na 

odcinku Pniów – Nowiny.  

Ad. VI.  

Na tym zakończono posiedzenie Komisji.  

 

            Przewodniczący Komisji  

             Julian Geneja 

 
Protokołował: 
Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur 
 


